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Abstract (en)
[origin: WO8605474A1] A substantially anhydrous solution of a tertiary amine and/or a hindered amine is used for the selective absorption of
hydrogen sulfide from a gaz stream (10) which also contains carbon dioxide. A physical solvent may be used as a diluent for the amine. The
hydrogen sulfide-containing absorption solution is passed to the stripping column (24) and the stripped absorption solution is recycled back to the
absorber (10).

Abstract (fr)
Une solution pratiquement anhydre d'une amine tertiaire et/ou d'une amine entravée est utilisée pour l'absorption sélective de sulfure d'hydrogène
à partir d'un flux gazeux (10) contenant aussi du gaz carbonique. Un solvant physique peut être utilisé comme diluant de l'amine. La solution
d'absorption contenant le sulfure d'hydrogène est acheminée jusqu'à la colonne d'extraction (24) et la solution d'absorption extraite est recyclée vers
l'absorbeur (10).
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